



Ziyi (Elven) Wang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution
- Litigation

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Ziyi Wang began her practice at a well-known law firm specializing in construction and engineering in 2024 and joined Han Kun Law Offices in 2026. Her practice focuses on domestic and international commercial dispute resolution. Ms. Wang has handled a number of large-scale construction contract disputes, claims by actual constructors, overseas supply contract disputes, and guarantee fraud disputes, with extensive experience in enforcement proceedings and construction cost appraisals. In addition, Ms. Wang has long provided legal advisory services to major state-owned enterprises on international engineering projects in the Democratic Republic of the Congo, Oman, Saudi Arabia, and other jurisdictions, building solid practical experience in construction claims, Russia-related sanctions risk analysis, and cross-border contract drafting and review.

EDUCATION

Ms. Wang received a Bachelor of Laws degree from Southwest University of Political Science and Law in 2019 and a Master of Law degree from Peking University in 2024.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王子奕

北京

业务领域

- 争议解决
- 诉讼

工作经历

王子奕律师自 2024 年起就职于某知名建筑工程领域专业律所，2026 年加入汉坤律师事务所，主要执业领域为国内外民商事争议解决，曾处理多起大型建设工程合同纠纷、实际施工人索款纠纷、境外供货合同纠纷及保函欺诈纠纷等，在执行程序与造价鉴定方面经验丰富。此外，王子奕律师长期为大型国企在刚果（金）、阿曼、沙特阿拉伯等地的国际工程项目提供法律咨询，在工程索赔、涉俄制裁风险分析及涉外合同起草与审查等领域积累了扎实的实务经验。

教育背景

王子奕律师于 2019 年获西南政法大学法学学士学位，于 2024 年获得北京大学法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文